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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mi marad Kuvaitban?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani
Juhász Ferenc honvédelmi miniszter úrhoz.
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Honvédelmi Bizottság múlt év november 29-i ülésén Ön több kérdésre határozottan
állította, hogy nincs átfedés a szállító zászlóalj iraki missziója, és a jövőbeni 150 fős NATO-
keretek közötti misszió között . Azóta sajnálatosan ismételten a sajtó útján arról értesültünk,
hogy a szállító alakulat járműveit és felszerelését egy kuvaiti brit bázison hagyták, néhány
magyar katonával együtt, és amely felszerelés egy része ott is marad, hogy a jövőbeni 150 fős
alakulatunk vegye használatába . Amennyiben ez így van, logikus döntésnek tekinthetjük . (A
mai napon ugyancsak a sajtó útján - forrásként Havril altábornagy megjelölve - azt tudtuk
meg, hogy a felszerelést nem is Kuvaitban, hanem Irakban egy angol bázison tárolják, és 10
magyar katona őrzi .) A Honvédelmi Bizottság ülésén érthetetlen volt, hogy Ön miért nem
akarta ezt a bizottsággal megismertetni . Az üggyel kapcsolatban azonban felmerül néhány
további kérdés, melyekre kérem megtisztelő válaszát .

Írásbeli kérdés

1 . Hány darab, és milyen jármű marad Kuvaitban (Irakban) a 150 fős kontingensünk
kiérkeztéig?

2. Milyen mennyiségű és típusú felszerelés marad ugyanott?
3. Ha a ténylegesen hazahozandó felszerelés behajózásáig Kuvaitban kellett tartani 10

magyar katonát, akkor a több hónapra ott maradó felszereléssel kell-e hogy magyar
katonák törődjenek a helyszínen (hány fő?)?

4. Az így a térségben tartózkodó magyar katonák milyen felhatalmazás alapján lesznek
ott?
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